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Ni treba, da hodimo sami

»Ena velikih tolažb tega velikonočnega časa je, da zato, 
ker je Jezus Kristus popolnoma sam prehodil zelo 

dolgo, samotno pot, nam to ni potrebno. Njegovo osamlje-
no potovanje je prineslo velikansko dopolnilo naši majhni 
inačici tiste poti – milostno skrb Očeta v nebesih, zanesljivo 
spremstvo tega ljubljenega Sina, mogočni dar Svetega Duha, 
angele v nebesih, družinske člane na obeh straneh tanči-
ce, preroke in apostole, učitelje, voditelje, prijatelje. Vse to 
in več nam je bilo dano kot spremstvo na naši poti skozi 
življenje zaradi odkupne daritve Jezusa Kristusa in obnove 
njegovega evangelija. Z vrha Kalvarije odmeva resnica, da 
nas nikoli ne bo pustil samih ali brez pomoči, čeprav morda 
včasih občutimo, da smo. /…/

»Da bi ob Jezusu Kristusu stali ‘vselej in v vsem in  
na vseh krajih, kjer bi se utegnili znajti, in sicer do smrti’, 
kajti zagotovo je tako stal ob nas, ko je šlo za smrt in ko je 
moral stati docela in v celoti sam.«
Starešina Jeffrey R. Holland iz zbora dvanajstih apostolov, »Nihče mu ni  
pomagal«, 179. spomladanska generalna konferenca, apr. 2009, 86.

Osebna uporaba: To veliko noč se spominjajte Odrešeniko-
vega poslednjega, osamljenega potovanja. Žrtvoval je vse, 
kar je imel, zato da vi in vsakdo na zemlji lahko postane 
čist in ima večno življenje. Učite se iz njegovega popolnega 
vzora. Ohranjajte ga v mislih in srcih. In vselej pomnite, da 
nikoli niste sami. Ker je svoje poslednje potovanje prestal  
docela in popolnoma sam, vas ne bo zapustil. Njegova ljube-
zen do vas je neskončna in nespremenljiva in stoji priprav-
ljen, da vam ponudi mir, tolažbo in upanje, ko nadaljujete 
svoje potovanje. Njegov dar odkupne daritve je večen in 
vam je bil dan. ◼
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Kako nam pasha pomaga razumeti veliko noč na lds .org/ go/ 41817.

Osebna uporaba: Čeprav nismo bili med 
tistimi, ki so videli vstalo in popolno Od-
kupiteljevo telo, smo danes vseeno lahko 
njegove priče. Vedno je lahko v središču 
naših življenj ne glede na čas ali kraj, kjer 
se znajdemo. Vsakič, ko ponudimo srca in 
roke, da bi služili drugim, ko vsem izka-
zujemo blagost, prijaznost in spoštovanje, 
branimo resnico in pričujemo o evangeliju, 
smo resnične priče Jezusa Kristusa.

Številne priče njegovega vstajenja

»Verjamem številnim pričam Odrešenikovega vstajenja, katerih  
izkušnje in pričevanja je moč najti v Novi zavezi – med drugimi 

Petru in njegovim tovarišem dvanajsterim ter dragi, čisti Mariji Magdaleni.  
Verjamem pričevanjem, ki jih je moč najti v Mormonovi knjigi – med dru-
gimi apostola Nefija z neimenovano množico v deželi Izobilje. In verja-
mem pričevanju Josepha Smitha in Sidneyja Rigdona, ki sta po številnih 
drugih pričevanjih razglasila veliko pričevanje tega poslednjega razdob-
ja, da živi. Kajti videla sta ga. Pod pogledom njegovega vsevidnega oče-
sa tudi sam stojim kot priča, da je Jezus iz Nazareta vstali Odkupitelj, in 
pričujem o vsem, kar izhaja iz dejstva o njegovem vstajenju. Da bi prejeli 
prepričanje in tolažbo tega istega pričevanja!«
Starešina D. Todd Christofferson iz zbora dvanajstih apostolov, »Vstajenje Jezusa Kristusa«, 
184. spomladanska generalna konferenca, apr. 2014, 132.


